
 

 

 

 

HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ  

CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 

Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

 
 

16. sjednica Skupštine Hrvatskog orijentacijskog saveza 
  

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 
16. sjednica Skupštine Hrvatskog orijentacijskog saveza održana je subotu 30. 
siječnja 2016. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, s početkom u 10.10 sati. 

 
Prisutni članovi Skupštine: 

- dopredsjednik Saveza Tomislav Kaniški 
- OK dr. I. Merz – Dario Štambuk 
- OK Japetić – Damir Suban 

- OK Jelen – Daniel Fabijanić 
- OK Kapela – Mladen Vukmanović 

- OK Maksimir – Darko Merunka 
- OK Međimurje – Dalibor Perković 
- OK Ris – Ivica Urbanc 

- OK Vihor – Tomislav Varnica 
 

Gosti na Skupštini: Ivan Šeperić-Grdiša (OK Jelen), Mario Štambuk (OK dr. I. 
Merz, član IO), Jasminka Cindrić (OK Međimurje), Tihomir Salopek (OK Ris). 

 

Uvod u sjednicu 

 

Sjednica je počela u 10:10 te je Tomislav Kaniški otvorio sjednicu. 
Tomislav Kaniški konstatira kako će skupština raditi po Poslovniku o radu 
Skupštine od 17. prosinca 2010. godine. Svi članovi Skupštine jednoglasno su 

prihvatili navedeni Poslovnik. 
 

Predložen je slijedeći dnevni red: 
1) Izbor radnih tijela: 

a. Izbor radnog predsjedništva 

b. Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 
2) Izbor i izvješće komisije za verifikaciju mandata članova Skupštine 

3) Brisanje OK Lokve iz privremenog redovnog članstva (prestanak 
djelovanja) 

4) Izvješće o radu Nadzornog odbora 

5) Izvješće o radu Saveza u 2015. godini 
6) Financijsko izvješće za 2015. godinu 

7) Financijski plan Saveza za 2016. godinu 
8) Plan rada Saveza za 2016. godinu 
9) Pitanja i prijedlozi 

Na pitanje predsjedavajućeg Skupštine, Ivica Urbanc je imao dopunu dnevnog 
reda i to: 

Točka 9. Izglasavanje odluke o zastupanju Saveza 



 

Točka 10. Izglasavanje odluke o zastupanju Saveza u HOO 

Točka 11. Izglasavanje odluke o visini članarine članica Saveza za 2016. godinu. 
Prilikom izglasavanja točaka Dnevnog reda Ivica Urbanc je tražio da se uvede i 

točka 2. Usvajanje Zapisnika sa 13. sjednice skupštine. Prijedlog nije prihvaćen. 
Pristupilo se glasanju po predloženim točkama: 
 

Glasanje za točke dnevnog reda: 

- točka 1 – 9 za 
- točka 2 – 6 za, 2 protiv (OK Kapela, OK Ris), 1 suzdržan (OK Međimurje) 

- točka 3 – 9 za 
- točka 4 – 6 za, 2 protiv (OK Ris, OK Međimurje), 1 suzdržan (OK Kapela) 
- točka 5 – 6 za, 1 protiv (OK Ris), 2 suzdržana (OK Kapela, OK Međimurje) 

- točka 6 – 7 za, 1 protiv (OK Ris), 1 suzdržan (OK Međimurje) 
- točka 7 – 8 za, 1 suzdržan (OK Ris) 

- točka 8 – 7 za, 2 suzdržana (OK Ris, OK Kapela) 
- točka 9 – 3 za, 5 protiv (OK dr. Ivan Merz, OK Maksimir, OK Japetić, OK 

Vihor, dopredsjednik), 1 suzdržan (OK Jelen) 

- točka 10 – 3 za, 5 protiv (OK dr. Ivan Merz, OK Maksimir, OK Jelen, OK 
Vihor, dopredsjednik), 1 suzdržan (OK Japetić) 

- točka 11 – 9 za 
- točka 12 – 9 za 

Prihvaćen je slijedeći dnevni red: 
1) Izbor radnih tijela: 

a. izbor radnog predsjedništva 
b. izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

2) Izbor i izvješće komisije za verifikaciju mandata članova Skupštine 

3) Brisanje OK Lokve iz privremenog redovnog članstva (prestanak 
djelovanja) 

4) Izvješće o radu Nadzornog odbora 
5) Izvješće o radu Saveza u 2015. godini 
6) Financijsko izvješće za 2015. godinu 

7) Financijski plan Saveza za 2016. godinu 
8) Plan rada Saveza za 2016. godinu 

9) Određivanje visine članarine Saveza 
10) Pitanja i prijedlozi 

Prijedlog je izglasan sa 7 glasova ZA, 1 protiv (OK Ris), 1 suzdržan (OK 

Međimurje). 

 
OK Ris je protiv s obrazloženjem da ako članovi skupštine misle da ne treba 

verificirati zapisnik 13. sjednice Skupštine, onda se taj zapisnik treba smatrati 
nepravovaljanim. 
Mladen Vukmanović smatra da taj zapisnik s 13. sjednice skupštine treba 

prihvatiti na Skupštini. 
 

 

1. Izbor radnih tijela 

 
a. Izbor radnog predsjedništva: predloženi Tomislav Kaniški i Ivan 

Šeperić-Grdiša. 
Prijedlog je izglasan sa 6 glasova ZA, 3 Protiv (OK Ris, OK Kapela, OK 

Međimurje) 
b. Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 



 

Za zapisničara predložen Mario Štambuk, a za ovjerovitelje zapisnika 

Mladen Vukmanović i Darko Merunka. 
 Prijedlog je izglasan sa 7 glasova ZA, 1 Protiv (OK Ris), 1 Suzdržan 

(OK Maksimir). 

 

 

2. Izbor i izvješće Verifikacijske komisije  

 
U Verifikacijsku komisiju predloženi su Damir Suban, Daniel Fabijanić, Tomislav 
Varnica. Verifikacijska komisija izglasana je sa 7 za, 1 protiv (OK Ris), 1 

suzdržan (OK Japetić). 
Proglašena je stanka 10 minuta da Verifikacijska komisija utvrdi mandate. 
Izvješće verifikacijske komisije: Skupština broji 13 članova Skupštine, prisutno je 

9 od 13 članova s pravom glasa i postoji kvorum. Mora biti prisutno 7 članova za 
kvalificiranu većinu, a 5 za manju. 

Ivica Urbanc kaže da je i OK Lokve, redovni privremeni član Saveza, član 
Skupštine. Redovni privremeni članovi Saveza nemaju pravo glasa na sjednicama 
Skupštine (čl. 17 Statuta). 

Izvješće je doneseno na temelju popisa mandata članova Skupštine te 
dokumenata članova Saveza. 

OK Maksimiru je istekao mandat u studenom 2015. godine. Klub je održao 
izbornu Skupštinu i predao potrebnu dokumentaciju u Gradski ured za za opću 
upravu, Sektor za udruge. Istu dokumentaciju OK Maksimir je dostavio i na 

Skupštinu. Verifikacijska komisija potvrdila je da mandat Maksimira pravovaljan. 
 Ivica Urbanc kaže da treba zatražiti od ureda državne uprave popis udruga 

u mandatu za Izbornu skupštinu. Treba dostaviti i rješenja državne uprave i 
potvrde o uplaćenim članarinama. 

 Izvješće Verifikacijske komisije je izglasano sa 9 glasova ZA. 

 

 

3. Brisanje OK Lokve iz privremenog redovnog članstva (prestanak 

djelovanja) 

 
Temeljem prijedloga izvršnog odbora, zbog nepodmirenja članarina i uvidom u 
registar, rečeno je da je OK Lokve prestao s radom na zahtjev svojeg članstva i 

Skupština ga briše iz članstva Saveza. 
 Ivica Urbanc kaže da treba tražiti od OK Lokve rješenje jer to rješenje 

treba biti u arhivu Saveza. Treba i OK Lokvama dostaviti odluku o brisanju iz 
članstva Saveza. 

Prijedlog je izglasan sa 9 glasova ZA. 

 

 

4. Izvješće o radu Nadzornog odbora 

 
Na sjednici Skupštine prisutan je član Nadzornog odbora Ivan Šeperić-Grdiša. 

Kaže da se Nadzorni odbor nije sastajao te da nemaju izvješća.  

 

 

5. Izvješće o radu Saveza u 2015. godini 

 
Tomislav Kaniški pročitao je izvještaj o radu Saveza u HOS u 2015. godini. 



 

U izvješće je dodano da je osnovan novi orijentacijski klub u Varaždinu, OK 

„Varaždin“. 
Izvješće je usvojeno s 9 glasova ZA. 

 

 

6. Financijsko izvješće za 2015. godinu 

 
Tomislav Kaniški pročitao je financijski izvještaj Saveza za 2015. godinu. 
Ivica Urbanc kaže da se treba unijeti u izvješće da se temeljem odluke Skupštine 

donijela odluka o jednostavnom knjigovodstvu za 2015. Zatim je dodao da se 
treba donijeti za 2016. privremena odluka o jednostavnom knjigovodstvu do 

promjena tijela Saveza zbog toga što više nije dozvoljeno voditi jednostavno 
knjigovodstvo zbog novih zakonskih regulativa. 
Napomenuto je da Savez treba napraviti ugovor o najmu prostora svojeg sjedišta 

i da knjiga primitaka i izdataka nije priložena izvješću i treba je priložiti. 
Odluka: Skupština donosi privremenu odluku o vođenju jednostavnog 

knjigovodstva do izbora novih tijela Saveza. 
Odluka je usvojena s 9 glasova ZA. 

Izvješće je usvojeno s 6 glasova ZA, 3 Protiv (OK Ris, OK Međimurje i OK 
Kapela). 

 

 

7. Financijski plan Saveza za 2016. godinu 

 
Tomislav Kaniški pročitao je financijski plan za 2016. godinu.  
Tražene su ponude za vođenje knjigovodstva Saveza. Najbolja ponuda je 500 kn 

plus PDV. Nova tijela upravljanja Savezom će izabrati knjigovodstveni servis. 
Ivica Urbanc kaže da treba unijeti trošak najma prostora (prihvaćeno) i da treba 
planirati trošak školovanja i edukacije (prihvaćeno). 

Dalibor Perković smatra da se u financijski plan treba ubaciti i europsko 
prvenstvo iz precizne orijentacije. 

Za trošak najma pitati vlasnika prostora, a izvršni odbor će odvojiti sredstva za 
ETOC ako bude potrebno. 
Financijski plan je usvojeno s 9 glasova ZA. 

 

 

8. Plan rada Saveza za 2016. godinu 

 
Tomislav Kaniški pročitao je plan rada Saveza za 2016. godinu. 
Provedena je rasprava o planu rada Saveza za 2016. godinu. Nakon rasprave 

pristupilo se glasanju. 
Plan rada Saveza za 2016. je izglasan sa 6 glasova ZA, 2 protiv (OK Ris, OK 

Kapela), 1 Suzdržan (OK Međimurje). 

 

9. Određivanje visine članarine Saveza 

 
Prema prijedlogu financijskog plana za 2016. godinu predložena je članarina od 
1700 kn, istovjetna kao i za prethodnu godinu. 

Članarina Saveza za 2016. godinu usvojena je s 9 glasova ZA. 

 

10. Pitanja i prijedlozi 



 

OK Vihor poslao je prijedlog da broj glasova po članu Skupštine vrednuje po 

broju članova/natjecatelja koji nastupaju za pojedini klub. Prijedlog nije prošao 
potrebnu proceduru te o njemu prvo treba raspraviti Izvršni odbor i nakon 

rasprave po potrebi uputiti na Skupštinu.  
Prijedlog OK Vihor je odbijen i proslijeđen na IO sa 9 glasova ZA. 
 

Tomislav Kaniški zaključio je sjednicu u 12.50 sati. 

 

 

 

Zapisnik vodio: 

Mario Štambuk 

 

 

 

 

Hrvatski orijentacijski savez 

 

Dopredsjednik 

Tomislav Kaniški 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

Mladen Vukmanović  Darko Merunka 
 


